

25 мая 1962.

Сегодня Посольство перешлет Ваш советский загранпаспорт в Министерство Иностранных Дел СССР в Москве, находящееся на Смоленской-Сенной площади 32-34.

Министерство перешлет Ваш паспорт в ОВИР в Москве, Колпачный пер. 9, куда Вам необходимо обратиться завтра или послезавтра.

Когда получите свой советский загранпаспорт, можете заказать билет по адресу: Москва, гостиница "Метрополь", Агентство Аэрофлота.

Когда получите билет, приходите в Посольство и мы напишем Вам телеграмму, которую Вы должны будете отправить в США, известая о Вашем приезде.

Если желаете обменять рубли на иностранную валюту, можете обратиться по адресу: Москва, Банк для Внешней Торговли, Неглинная улица 12.

May 25, 1962.

The Embassy is sending today your Soviet foreign (travel?) passport to the Ministry of Foreign Affairs of the USSR in Moscow, located at Smolenskaya-Sennaya ploshchad (Square), 32-34.

The Ministry will send your passport to the OVIR in Moscow, Kolpachny per. (Lane) 9, where you should apply tomorrow or the day after tomorrow.

When you receive your Soviet travel passport, you may order a ticket at the following address: Moscow, "Metropol" Hotel, Aeroflot Agency.

(Translator's Note: the next paragraph was crossed out.)

When you receive the ticket, come to the Embassy and we will write you a telegram which you will have to send to the U.S.A. informing of your arrival.

(Translator's Note: the next paragraph is not crossed out.)

If you wish to exchange rubles for foreign currency, you may apply at the address: Moscow, Foreign Trade Bank, Neglinnaya ulitsa (street) 12.

(Translator's Note: the letter is unsigned.)